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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:  16-06-2025 Tidspunkt:  17.30-19.30 Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Louise, Laust, Klaus 

Arrangør Formand og skoleleder 

Referent: Heidi Schønberg 

Tidtager: Kristoffer 

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Nielsen, Monica Søgaard Trane, Louise Legaard, 

Maiken Mattsson, Laust Suhr Pedersen, Klaus Keinicke Taggaard, Marie 

Blichert Christensen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Heidi Schønberg 

 

 

Mødet indledes med årsberetning fra formanden. Dørene er åbne for alle interesserede. 

Årsberetning deles på Aula og på hjemmeside.  

 

1. Emne:  Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Drøftelser Kan dagsorden godkendes? 

Konklusion Godkendt 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

2. Emne:  Nyt fra elevråd (10 min) 

Drøftelser  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Elevrådet er igang med video, som skal benyttes 

ved fondsansøgnig.  

  

 

 

 

3. Emne:  Godkendelse af fordeling af forældrerepræsentanter på klasser (5) 

Drøftelser På sidste møde blev lavet udspil, som kan læses af referatet 

Konklusion Udspil er godkendt. Og vedhæftet referat.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: 

 

Deadlinedatoer 
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4. Emne:  Årshjul og datoer for årets skolebestyrelsesmøder (10) 

Drøftelser og input Udkast til årshjul og mødedatoer udsendes i bilag til dagsorden 

Konklusion(er): Årshjul godkendt. Mødetiden er fortsat 17.30-19.30.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

5. Emne:  Evaluering af forældrearbejdsdag (30) 

Orientering og 

drøftelser 

I nogle områder var der lidt for meget arbejde til dagen.  

Dialog om fordele/ulemper ved at det var en skolelørdag.  

Forslag fra Heidi om af flytte arbejdsdagen til september i 26.  

Bestyrelsen ser positivt på det.  

Konklusion(er): Det var en dejlig dag, hvor der blev udført mange opagver til glæde 

og fornøjelse.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

6. Emne:  Drøfte og beslutte plan for suppleringsvalg (10) 

Drøftelser Forslag fra Heidi om der afholdes suppleringsvalg i september.  

Konklusion   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Forældrerepræsentanter fortæller om 

skolebestyrelsesarbejdet på første forældremøde 

og informere om  

  

 

7. Emne:  Budgetopfølgning (10) 

Drøftelser Heidi orienterede om, at vi har en forventning om en mindre 

budgetoverskridelse på lidt over 100.000 i indeværende budgetår pga. 

Istandsættelse af skolen.  

Konklusion Orientering om budgetoverskridelse er taget til efterretning.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

8.Emne:  Skolebestyrelsens input på forældremøder 

Drøftelser Drøfte hvilke emner skolebestyrelsesmedlemmerne fortæller om til 

forældremøderne.  

Tidligere udarbejdet folder benyttes.   

Værdiregelsæt.  

Antimobbestrategi.  

Trafiksituationen omkring skolen.  

Klasseboder til indsamling til klassekassen.  

Arbejdsdag – og vigtigheden om denne 

Og information om facebookgruppe for forældrerådsrepræsentanter.  

Maiken vil være behjælpelig med link.  

Information om brobygning og anbefaling om at deltage i 

informationsdag for 5. klasse.  
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Orienteringspunkter:  

  

 

9.Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Formand: 

Der er oprettet fælles forældrenetværk på tværs af folkeskolerne i 

kommunen 

 

Skoleleder: 

Heidi orienterede om invitation til et kommende samarbejde med 

Maries Lykke i Reerslev. Det giver som sidegevinst mulighed for øget 

brobygning med Børnehaven Nordlyset. 

Der er på nuværende tidspunkt indskrevet 11 elever i kommende 0. 

kl.  

Samt at kommende 2. klasse alle fagdage og en emneuge hos Meries 

Lykke.  

To af vores nuværende tilkaldevikarer starter uddannelse efter 

sommerferien. Vi er derfor på udkig efter 1-2 nye vikarer. 

Skemalægning 

Fælles skoletur til Røsnæs 24.6 

Vi er i gang med planlægning af øget brobygning fra 4-6. 

Lørdag den 30. August er der Folkemøde i Høng, hvor skolen er 

repræsenteret. En turnusordning med repræsentanter fra 

skolebestyrelse og forældrerepræsentanter er ønskværdigt. 

Til kommende skoleår deltager vi 3-4 gange i fælles klubaften.   

Orienteringspunkter:  

  

 

1. Emne:  Punkter til næste møder: (10) 

Punkter: Næstemøde er 1/9-25.  

 


